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PROTOKOLL	  
från	  

	   STYRELSEMÖTE	  	   	  
i	  

TULLINGEPARTIET,	  TUP	  
	   	  	  
Tid:  torsdag den 15 januari 2015, 18.30–21.00 

Plats:  Konferensrummet på Medborgarkontoret i Tullinge.  

Närvarande:   Camilla Jägemalm, ordförande 

Anders Thorén  

Elisabet Thorén  

Klas Bovin 

Carl Widercrantz, POLSEK  

Bertil Rolf  	  

  Rita Ilomäki  
   
  Christian Dalberg 
 
Frånvarande:  Per Börjel     
   
	  
§1	   Mötets	  öppnande	  	  

Camilla	  öppnade	  mötet	  och	  hälsade	  deltagarna	  välkomna.	  	  
	   	  
§2	   Genomgång/godkännande	  av	  föregående	  protokoll	  från	  4	  december	  2014	  
	   Vid	  föregående	  styrelsemöte	  beslutades	  det	  om	  en	  återbetalning	  till	  Henry/Mikael	  
	   Sandström	  på	  10	  000	  kr	  för	  valstugan.	  Detta	  framgår	  dock	  inte	  av	  protokollet.	  
	   Styrelsen	  bekräftar	  att	  beloppet	  ska	  betalas	  tillbaka	  och	  därför	  tas	  detta	  upp	  som	  en	  
	   justering	  i	  protokollet	  från	  den	  4	  december.	  	  
	  
§3	   Hur	  får	  vi	  ett	  säkrare	  Tullinge?	  
	   Diskuterades	  angående	  debattartikel	  och	  aktiviteter	  mot	  bakgrund	  av	  den	  senaste	  
	   tidens	  tråkiga	  händelser	  (bland	  annat	  morden)	  i	  Tullinge.	  Beslutades	  att	  en	  polis	  
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	   och/eller	  en	  samordnare	  från	  grannsamverkan	  eller	  kommunen	  ska	  bjudas	  in	  till	  
	   Tullingepartiets	  nästa	  årsmöte.	  	  
	  
	   Anders	  undersöker	  möjligheten	  att	  ta	  fram	  speciella	  knappar	  t	  ex	  ”säg	  hej	  till	  din	  
	   granne”.	  	  	  
	  
	   Utgångspunkten	  för	  en	  debattartikel	  kan	  vara	  följande:	  	  	  
	  

• Salem	  är	  en	  av	  de	  tryggaste	  kommunerna	  i	  Sverige.	  	  
• Mindre	  kommun	  –	  lättare	  att	  se	  varandra	  –	  lättare	  att	  känna	  engagemang	  för	  

sin	  närmiljö.	  
	  
	   Lasse	  Almgren	  har	  förslagit	  att	  TUP	  ska	  arbeta	  med	  välgörenhet	  för	  hemlösa	  inför	  
	   julen,	  t	  ex	  genom	  att	  hyra	  Hågelby	  och	  bjuda	  på	  mat.	  Konstaterades	  att	  TUP	  inte	  har	  
	   kapacitet	  att	  genomföra	  en	  sådan	  aktivitet	  på	  egen	  hand.	  Däremot	  kan	  TUP	  stötta	  
	   Tullingebor	  som	  vill	  genomföra	  välgörenhetsprojekt.	  	  
	  
§4	   Idéhuset	  
	   Beslutades	  att	  genomföra	  en	  digital	  namninsamling.	  Carl	  har	  tidigare	  skickat	  ur	  förslag	  
	   på	  formuleringar.	  Reklam	  för	  namninsamlingen	  ska	  göra	  via	  hemsidan,	  Facebook	  
	   och	  utdelning	  av	  flygblad.	  
	  
	   Förutom	  opinionsbildning	  måste	  berörda	  grannar	  överklaga	  idéhuset.	  Detta	  är	  dock	  i	  
	   första	  hand	  en	  fråga	  för	  närboende,	  inte	  för	  TUP.	  Beslutades	  att	  konsultera	  Jens	  
	   Jenslin	  för	  att	  	  ta	  reda	  på	  mer	  om	  överklagandeprocessen.	  	  
	  	  
§5	   Förberedelser	  årsmöte	  	  
	   Årsmötet	  beslutade	  till	  den	  16	  mars,	  kl	  19.00,	  i	  Falkbergsskolan.	  	  
	  
§6	   Möte	  på	  Lida	  -‐	  förtroendevalda	  	  
	   Planering	  och	  förberedelser	  inför	  möte	  på	  Lida	  den	  8	  februari	  diskuteras.	  Totalt	  är	  26	  
	   personer	  anmälda	  till	  mötet.	  
	  
	   Mötet	  kommer	  att	  bestå	  av	  tre	  delar:	  	  
	  

• Presentation	  av	  ledamöter.	  Styrelsen	  berättar	  senaste	  nytt.	  	  
• Björn	  Molins	  föredrag	  –	  hur	  kan	  man	  som	  oppositionsparti	  arbeta	  på	  ett	  

framgångsrikt	  sätt?	  Hur	  har	  Roslagspartiet	  gjort?	  	  
• Punkterna	  på	  den	  utskickade	  agendan,	  mediapolicy,	  värdegrund	  och	  ansvar	  

som	  förtroendevald	  för	  TUP.	  	  
	  

	   Den	  sista	  punkten	  kommer	  att	  inrikta	  sig	  hur	  vi	  ska	  uppträda	  i	  nämnder,	  beredningar	  
	   och	  bolag.	  Vad	  innebär	  det	  att	  agera	  för	  Tullinges	  bästa?	  

• Varför	  är	  det	  alltid	  motiverat	  att	  ha	  Tullinge	  i	  fokus?	  	  
• Hur	  fokuserar	  vi	  på	  kommundelningsfrågan	  i	  nämnderna?	  	  
• Vem	  avgör	  om	  ett	  beslut	  gynnar	  eller	  missgynnar	  Tullinge?	  
• Hur	  förhåller	  vi	  oss	  till	  de	  andra	  partierna	  i	  Botkyrka	  kommun?	  	  
• Vad	  innebär	  devisen	  ”hellre	  praktiska	  lösningar	  än	  ideologiska	  låsningar”?	  	  
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	   Vi	  ska	  betona	  att	  Tullingepartiet	  är	  Tullinges	  största	  parti	  och	  att	  2/3	  av	  Tullingeborna	  
	   röstade	  för	  en	  egen	  kommun.	  	  
	  
	   Björn	  Molin	  ska	  få	  reseersättning	  +	  en	  flaska	  whiskey	  som	  tack	  för	  att	  han	  ställer	  upp	  
	   som	  gästföreläsare.	  	  
	  
§7	   Information	  –	  rapporter	  från	  grupperna	  	  	  

a) Hemsidan.	  
Beslutades	  att	  bordlägga	  Kjell	  sjöbergs	  förslag	  angående	  internkommunikation.	  
Nämndledamöterna	  kommer	  få	  i	  uppdrag	  att	  skriva	  korta	  rapporter	  efter	  varje	  möte.	  	  
	  
b) Kommunikation	  –	  Media	  	  	  
Elisabet	  berättade	  om	  den	  senaste	  uppmärksamheten	  i	  media.	  Vi	  har	  förberett	  ett	  
antal	  insändare	  som	  förhoppningsvis	  publiceras	  i	  Mitt	  i	  eller	  Södra	  Sidan.	  	  
	  
c) Ekonomi	  –	  Budget	  –	  medlemmar,	  Facebook	  

	   Klas	  redogjorde	  för	  ekonomin,	  se	  utdelat	  papper.	  	  
	  
	   Klas,	  Bertil,	  Carl	  och	  Elisabet	  ska	  göra	  en	  eftervalsanalys	  som	  handlar	  om	  vad	  vi	  
	   satsade	  våra	  resurser	  på.	  Syftet	  är	  att	  få	  en	  övergripande	  bild	  av	  hur	  pengarna	  har	  
	   använts.	  Dessutom	  ska	  gruppen	  ta	  fram	  en	  ekonomisk	  plan	  för	  mandatperioden.	  	  
	  
	   Beslutades	  att	  föreslå	  en	  höjning	  av	  medlemsavgiften	  till	  100	  kr.	  	  
	  

d) Den	  andra	  vägen	  	  
Camilla	  rapporterade	  från	  lokala	  partier.	  Ny	  kongress	  planeras	  till	  den	  20-‐22	  mars.	  
	  
Carl	  har	  haft	  kontakt	  med	  Nya	  Sigtuna	  Stad	  som	  gärna	  vill	  samarbeta	  och	  skriva	  
gemensamma	  debattartiklar	  samt	  uppvakta	  relevanta	  personer	  på	  regeringsnivå.	  	  

	   	  
§8	   Information	  från	  POLSEK	  (Carl)	   	  
	   Carl	  berättade	  om	  senaste	  nytt	  från	  KS/KF:	  
	  

• Hågelby	  –	  Kommunen	  vill	  utlysa	  en	  markanvändningstävling	  för	  exploatörer.	  
TUP	  vill	  istället	  genomföra	  en	  opinionsundersökning	  bland	  kommuninvånarna.	  

	  
• Tumba	  Tennis	  –	  Kommunen	  särbehandlar	  Tumba	  Tennis.	  TUP	  menar,	  till	  

skillnad	  från	  kommunstyrelsen,	  att	  alla	  föreningar	  ska	  få	  likvärdiga	  
förutsättningar.	  Dessutom	  är	  borgensåtaganden	  för	  Tumba	  Tennis	  
förknippade	  med	  stora	  risker.	  	  

	  
• MKC	  föreslås	  få	  höjda	  medel.	  TUP	  kommer	  att	  opponera	  sig	  mot	  detta	  

eftersom	  att	  MKC	  inte	  ingår	  i	  kommunens	  kärnverksamhet.	  	  
	  

• TUP	  har	  motionerat	  om	  en	  ny	  bollplan	  vid	  Parkhemsgården.	  
	  	  
	   Carl	  har	  börjat	  skissa	  på	  en	  ansökan	  om	  kommundelning.	  	  
	   	  
	   Camilla	  kontaktar	  Jens	  Jenslin	  för	  att	  undersöka	  om	  han	  är	  intresserad	  av	  att	  göra	  ett	  
	   förslag	  på	  en	  trevligare	  entré	  till	  Riksten.	  	  



	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	   	  

4	  

	  

	   	  
	   TUP	  har	  vakanta	  platser	  i	  dialogforum	  Grödinge,	  Hallunda	  och	  Fittja.	  Beslutades	  att	  
	   Kjell	  Sjöberg	  ska	  få	  en	  av	  dessa	  platser.	  
	  
§9	   Rapport	  från	  möten/besök/event	  	  	  	  
	   Carl	  och	  Anders	  har	  haft	  möten	  med	  nya	  förtroendevalda	  –	  Michael	  Hansen,	  	  
	   Jenny	  Spiik	  och	  Fredrik	  Ahlinder.	  
  	  
§10	   Övriga	  ärenden	  	   	  
	   Beslutades	  att	  TUP	  ska	  skicka	  ut	  brev	  till	  nyinflyttade	  i	  Tullinge.	  
	  
	   Beslutades	  att	  Sture	  Nordberg	  och	  Dick	  Bergman	  ska	  få	  i	  uppdrag	  att	  fördjupa	  sig	  i	  
	   vattenfrågan	  i	  Tullinge.	  Frågan	  är	  hur	  kommunen	  driver	  den	  processen.	  Tullingeborna	  
	   bör	  få	  information	  om	  statusen	  för	  Tullingevattnet.	  	  
	   	  
§11	   Nästa	  möte	  /	  Avslutning	  	  
	   Nästa	  styrelsemöte	  beslutades	  bli	  en	  kort	  avstämning	  direkt	  efter	  mötet	  med	  
	   förtroendevalda	  på	  Lida	  den	  8	  februari.	  	  


